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Nieuwsbrief nr. 12, 17 september 2019 
Afdrukbare versie, zonder links naar de website.  

 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 

 

Naar verwachting is dit nu echt het laatste Voorwoord dat 

ik in mijn federatiebestuursperiode schrijf. Van oktober 

2014 tot nu had ik het genoegen precies 5 jaar  voorzitter 

van de Federatie te mogen zijn. Een periode, waar ik 

zeker met veel genoegen aan terugdenk, niet in het minst 

door de vele  (ook hernieuwde) contacten die ik kon 

leggen. Het bezoeken van een jubilerende club, het 

installeren van een nieuwe club, het zo nu en dan als 

bemiddelaar optreden, de contacten met (toen) het 

gouverneursberaad van Rotary waren altijd aardige en 

zeker  ook waardevolle belevenissen.  

Dat daarnaast het “ bestuurlijke handwerk” binnen de 

Federatie ook nodig was, sprak mij natuurlijk ook aan. 

De toekomst van de clubs van Past Rotarians, de al of niet de toelating van clubleden van buiten de Rotary-

familie, het –jammer genoeg steeds meer afnemende – contact met landelijk Rotary in brede zin , een moderne 

manier van communiceren en zeker de laatste tijd de discussies over de AVG, de privacy-bewaking van de 

clubs en de clubleden, de gewenste al of niet formele rechtspersoon van de clubs, de bestuursaansprakelijkheid 

van het bestuur, waren bestuursonderwerpen, die mij aanspraken en soms ook intensief bezighielden. Tot op 

vandaag!  

 

Kortom: 5 boeiende jaren, die ik mij met plezier zeker zal herinneren. Jaren ook ,waarin sprake was van een 

goede samenwerking in  een collegiaal en inspirerend bestuur. Voor die samenwerking wil ik alle bestuursleden 

zeer van harte danken. Juist ook die herinnering zal ik koesteren.   

En nu de toekomst. Er zal zeker het één en ander op de Federatie afkomen: de binding tussen federatie en clubs, 

een solitaire verdere ontwikkeling van  de clubs en de federatie of juist het zoeken naar samenwerking met 

“derden”, de ontwikkeling en modernisering van alle federatie-activiteiten etc. 

  
Natuurlijk blijf ik een trouw lid van mijn eigen club, natuurlijk zal ik Federatiegebeurtenissen blijven bijwonen 

en…..natuurlijk en vooral wens ik alle leden van de Federatie, het bestuur en onze nieuwe voorzitter, Rob van 

der Heijden, alle succes.  

 

En tenslotte: voor u allemaal een goede toekomst.   

Chris Leeuwe, wnd. Federatievoorzitter  
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Op 23 oktober is de Algemene Vergadering 2019  

De bijeenkomst vindt plaats in Vergader- & Congrescentrum De 

Schakel , Oranjelaan 10, 3862 CX Nijkerk.  

Ontvangst en presentielijst tekenen vanaf 10.00 uur, koffie en thee. 

De vergadering is van 11.00 uur tot circa 13.00 uur, met aansluitend 

lunch en drankje. 

 

De clubs kunnen zich tot uiterlijk 16 oktober aanmelden bij 

mevr. G.H. Wennekes, e-mail: administratie@pastrotarians.nl.  

Daarbij graag opgave van het aantal personen en of wordt deelgenomen aan de lunch. 

 

De stukken staan in het besloten deel van de website. De belangrijkste agendapunten zijn de Algemene 

Verordening Gegevensbescherming en de benoeming van nieuwe bestuursleden. 

…………………. 

Oproep voor een nieuw bestuurslid  

Door het vertrek van een tweetal bestuursleden en de (her-) benoeming van een bestuurslid en een nieuw 

bestuurslid, bestaat - naar verwachting - het bestuur  binnenkort uit 4 personen, te weten de voorzitter Rob van 

der Heijden,  de secretaris, Emmy Witbraad, de penningmeester Gijs van den Wall Bake en Paul Winkes. Er is - 

bij een gewenst aantal van 5 bestuurders - dus een vacature. Wij zoeken daarom een nieuw bestuurslid, die 

waarschijnlijk ook clubcommissaris zal worden. Onze voorkeur gaat uit naar een vrouwelijke kandidaat. 

Wij verzoeken u uzelf als kandidaat te presenteren, dan wel mogelijke kandidaten aan ons bekend te maken. 

U wordt verzocht contact op te nemen met Mevrouw Emmy Witbraad, mailadres 

witbraadmarbella@gmail.com,  tel.nr. 038 4213961. 

Het Federatiebestuur 

………………… 

 

Nieuwe clubs op komst 

In het afgelopen jaar zijn er een aantal activiteiten in den lande opgestart om nieuwe Clubs van Past Rotarians te 

vormen.  Deze activiteiten hebben vooral plaats gevonden in het midden en het westen van het land en hebben 

ertoe geleid dat het federatiebestuur in haar laatste vergadering in juli 2019 kon besluiten over de definitieve 

toelating van de CPR Breda-Nassau en CPR Kromme Rijn. Binnenkort zullen de installatiebijeenkomsten 

gepland worden. 

Door vier andere initiatiefgroepen wordt gemeld dat de belangstelling dermate groot is dat binnen afzienbare 

termijn de status “in oprichting” aangevraagd kan worden. Onze bestuursleden die zich bezighouden met 

clubvorming begeleiden deze processen waar nodig en gewenst. In een 7e club in het westen van het land is 

zojuist een initiatiefgroep gestart. Daarnaast hebben in diezelfde periode een drietal clubs om hen moverende 

redenen hun lidmaatschap bij de federatie beëindigd.  

Al met al een zonnig vooruitzicht voor de aanstaande clubs en voor de federatie.  

Cees van Verseveld, 

Commissaris clubvorming voor Zuid-Nederland 
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De club Maastricht-Jekerdal is de zevende club met een eigen website. 

Sinds enkele maanden heeft ook de club Maastricht-Jekerdal een 

clubwebsite.  

De andere clubs zijn Bollenstreek, ’s-Hertogenbosch Oost, Oegstgeest, 

Oost-IJsselmonde, Rijnmond-West en Schagen. 

……………….. 

De Federatiedag 2019 was een feest 

De organisatoren van de Federatiedag 2019 noemden de dag aanvankelijk het “Federatiefeest” en een feest 

werd het! De organisatie was uitstekend, het programma interessant en er was veel gelegenheid om onderling te 

communiceren en oude en nieuwe banden aan te halen. 

 
Na de inloop in het clubgebouw van het Excelsior Voetbalstadion volgde een welkomstwoord van Johannes de 

Muinck Keizer, voorzitter van de organiserende club, CPR Rotterdam Rechter Maasoever.  

 

Daarna vertelde Bram Peper, oud–burgemeester van Rotterdam, op geheel eigen wijze over de geschiedenis van 

Rotterdam. Daarbij wees hij o.a. op het belang van het graven van de Nieuwe Waterweg, de groei van de stad 

na de voltooiing daarvan, de wederopbouw na de Tweede Wereldoorlog en zijn bemoeienis met de financiering 

van de Erasmusbrug. 

Het volgende onderwerp was de stichting Excelsior4all met zijn 

sociale activiteiten. Niels Redert, directeur van de stichting, 

vertelde met veel enthousiasme over de veelomvattende 

activiteiten om de minder kansrijke Rotterdamse jeugd in de 

wijken in de buurt van het stadion meer kennis, zelfvertrouwen en 

vaardigheden te geven. Daarbij wordt met de gemeente, scholen, 

het bedrijfsleven en anderen samengewerkt en wordt gebruik 

gemaakt van de accommodatie en de spelers van Excelsior. Niels 

werd afgelost door Deborah Gravensteijn (judoka, zilver 

Olympische Spelen 2004) die met groot enthousiasme vertelde 

over een project waarbij vrouwen geholpen worden om te re-

integreren in de maatschappij. 

 

Na de lunch werd er een groepsfoto gemaakt. 
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Daarna waren er vijf excursies:  

1. Havenrondvaart. 

2. Architectuur. 

3. Scheepvaart- en Transportcollege. 

4. Achter de schermen van Stadion Excelsior (Woudenstein) en het naastgelegen Arboretum Trompenburg. 

5. Verrassingstocht naar Katendrecht. 

Mijn vrouw en ik gingen mee met excursie nr.3 en vonden het buitengewoon interessant om geïnformeerd te 

worden over de opleidingen van het STC op het gebied van de scheepvaart, de handel en het transport. 

Teruggekomen in het Excelsiorstadion hoorden wij dat 

de deelnemers aan de andere excursies ook erg tevreden 

waren. 

 

De dag werd afgesloten met een borrel, waarbij Emmy 

Witbraad namens het Federatiebestuur de club 

Rotterdam dankte voor de voortreffelijke organisatie 

van de dag. 

 

V.l.n.r. Johannes de Muinck Keizer (voorzitter CPR 

Rotterdam Rechter Maasoever), Jørgen Sørensen 

(voorzitter van het organisatiecomité) en Emmy 

Witbraad (lid van het Federatiebestuur).  

 

Tjeert ten Wolde 

(deelnemer en webmaster) 

 

………………….. 

 

De club Kennemerland gaat de 

Federatiedag 2020 organiseren 

CPR Kennemerland heeft gehoor gegeven aan de 
oproep van het Federatiebestuur en gaat de volgende 
Federatiedag te organiseren. Aan het programma wordt 
gewerkt en binnenkort zal een datum worden 
vastgesteld. 

……………………… 

Impressies van de reis door Past Rotarians naar Luxemburg in mei 2019 

Op de morgen van dinsdag 21 mei 2019 stonden er een aantal kleumende mensen in een miezerig regentje op 

het terrein van Beuk in Noordwijk op de bus te wachten die hen voor een zesdaagse reis naar Luxemburg zal 

brengen. De weersverwachting voor Luxemburg was niet al te gunstig. Maar zoals gewoonlijk hebben de 

thuisblijvers ongelijk. De hele week was het heerlijk zonnig weer met temperaturen die het dragen van een jas 

niet nodig maakten. 
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Nadat in Arnhem de overige reisgenoten waren opgehaald reed onze chauffeur John Mak ons zonder oponthoud 

vloeiend naar Durbuy, een mooi klein stadje in België. Na een redelijke lunch konden we hier nog even 

rondwandelen, zeer de moeite waard. 

 

Aangekomen in ons hotel Parc-Hotel Alvisse checkten we razendsnel in en konden onder andere genieten in de 

bar en het bijzonder mooie zwembad, dat zelfs van een (in de winter werkende) open haard is voorzien. Het 

lekkere diner was overvloedig, de geserveerde schnitzel puilde aan beide kanten over het bord uit, er ging dus 

helaas nogal wat terug naar de keuken. Van seniorenporties hebben de Luxemburgers, geloof ik, nog nooit 

gehoord. We voelden ons daardoor wel weer een stuk minder senior en dus jonger. Zowel het diner als het 

prima ontbijt werd in een voor ons apart gereserveerde zaal geserveerd. 

 

Op woensdag reden we naar Luxemburg stad, 

wat wordt daar veel gebouwd voor allerlei 

Europese instanties. Zodra er een gebouw klaar is 

blijkt het al te klein te zijn en wordt dat 

verholpen. Er wordt beweerd dat er zoveel 

Europese instellingen zijn omdat Schuman het 

beste tegen lange nachtelijke zittingen van het 

Europese parlement bestand bleek te zijn. 

Inhoudelijk kregen we aardig wat nieuwe 

informatie, zo is bijvoorbeeld het Luxemburgs 

een officiële taal die door een iegelijk geschreven 

mag worden zoals het gehoord wordt, pogingen 

tot standaardisatie worden wel ondernomen. 

 

Daarna werden we verwelkomd in het museum Drei Echelen waar we een wel erg degelijke rondleiding kregen. 

Hier wordt de Luxemburgse geschiedenis van 1443 tot 1903 gevolgd. In de kathedraal bleek een drukbezochte 

mis gevierd te worden ter nagedachtenis aan de op 23 april 2019 overleden groothertog Jean, een zeer geliefd 

persoon. 

 

Op donderdag bezochten we het kasteel Larochette, een enorme, gedeeltelijk gerestaureerde, kasteelruïne onder 

leiding van 2 zeer deskundige en vrolijke gidsen. 

Daarna ging de reis verder naar het abdijmuseum in 

Echternach. Dat gaat 's middags om 14.00 open en 

de dame met de sleutel arriveerde zo'n kwartiertje 

later zonder boe of ba te zeggen. 

Na een mooie rit langs de Moezel arriveerden we 

voor een wijnproeverij in de Caves St. Martin-

Remich. Iedereen vond van de wijnen wat hij/zij 

ervan vond. De deelneemster die niet meer uit het 

toilet kon komen onderging rustig en gelaten haar 

noodlot totdat er toch iemand met een 

schroevendraaier kwam. 

 

Op vrijdag werden we verwelkomd in het museum 

van Villeroy en Boch in de oude abdij van 

Mettlach. Prachtig wat daar allemaal te zien is. Ook 

een kunstwerk uit vervlogen jaren, niemand is er 

meer die dit nog weet na te maken. Vroeger werden badkuipen gemaakt die zo'n 600 kilo wogen. Die konden 

niet naar een etage en hadden dus een plek op de begane grond nodig. 
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Na een boottocht over de Saar konden de wandelaars onder ons een wandeling maken over het boomtoppenpad 

Saarschleife, voor de niet-wandelaars was er een terras. 

 

De zaterdag bracht onze immer goede chauffeur ons naar Metz waar we dwaalden over de Marché Couvert, op 

eigen rekening lunchten en door de kathedraal werden rondgeleid. De grootste oppervlakte aan glas-in-

loodramen van Frankrijk met enkele werken van Marc Chagall is de moeite van het bekijken meer dan waard. 

En ja, aan alles komt een einde, zondag reden we 

naar Clervaux waar we buiten de reguliere 

openingstijden de beroemde fototentoonstelling 

“Family of Man” konden bewonderen, prima van 

inhoudelijk commentaar voorzien door 3 gidsen. 

En toen, als klap op de vuurpijl: een super 4-gangen 

afscheidslunch op niveau op de fascinerende 

kasteelboerderij Altembrouck. 

 

Nieuwe wijn in oude zakken, da's voor ons Past 

Rotary, Serviceflat dat is ons heden, Serviceclub 

da's nostalgie. 

 

 

Peter van Doorne 

 

………………… 
 

De nieuwe Reiscommissie maakt plannen voor 2020 

De reiscommissie voor het jaar 2020 bestaat uit: 

Leendert  

Kruik 

 

CPR  

Den Achterhoek  

Rob 
Ratelband 

 

CPR  

Eemsdelta  

Henk 
Boersma 

 

CPR 
Bollenstreek 

 

 

Uit de resultaten van een enquête die gehouden werd onder de deelnemers aan de reis van 2019 bleek er 

belangstelling te zijn voor de volgende reizen: 

-       Noord Duitsland, met Schwerin als verblijfplaats. 

- Boottocht in Nederland/België, met daarbij eigen bus en excursies. 

- Reis naar De Harz, met bijv. Bad Lautenbach als verblijfplaats.  

- Reis naar Tallinn met excursie naar Finland; vlieg-busreis. 

Deze reisideeën zijn neergelegd bij Beuk Travel met het verzoek om ze verder uit te werken en een prijsopgave 

te maken. Daarna zal de reiscommissie een keus maken. Naar verwachting zal vóór 1 september de situatie 

duidelijk zijn. 

 

 

Leendert Kruik 

 

……………………………………………………………………………………………………………………… 


